
 REFERAT  
Styremøte 04 2019-2020 

Henning IL   

 Styremøte nr. 04 2019-2020 

Sakliste 
1. Godkjenning av innkalling nr 4/ 2019-2020 

2. Godkjenning av referat styresmøte nr 3, 13. mai 2019 

3. Igangsetting av arbeidet med sti rundt lysløypa  

4. Skispor til Mokk kommende vinter 

5. Mobilmast Henningvola  

6. Status økonomi  

7. Status gruppene 

8. Søknad om Henningvola som reservearena til hundekjøring 25.-26. januar.  

9. Tilbud om juletresalg fra Per Gunnar Moe 

10. Redusert hastighet Henningveien 

11.  Kort info 

12. Eventuelt 

Dato: 2019-08-22 Sted: Klubbhuset  Tid: Kl. 20:00-22:00 Tilstede:

Styret i HIL 2019-2020

Leder: Lisa Salin Brøndbo lisa-brondbo@hotmail.com X

Nestleder: Per Ole Austmo, epost: perole.austmo@gmail.com X

Sekretær og barneidrettsansvarlig: Lise Storstad Aas epost: 

lise.storstad.aas@steinkjer.kommune.no

X

Styremedlem: Odd Reidar Austmo odd.austmo@veidekket.no X

Styresmedlem: Jan Arild Holum jaholum@hotmail.com  X

Kasserer: Vegard Forbord, epost: vegard@forbord.org X

Leder Fotballgruppa: Sondre Rolandsen sondre.rolandsen@gmail.com  

Leder Trim/mosjon og friidrett: Ellen Schjei Wekre, epost:  e-wekre@hotmail.com X

Leder Skigruppa: Torgeir Wæge torgeirwaege95@hotmail.com 

1.vara Leif Johan Austmo 

2.vara Stina Musum
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Pkt.: Sak: Ansvar:

Godkjenning av innkalling nr. 4. 2019 
Saksopplysning:  

Vedtak: Innkalling godkjennes uten merknad

       
Lisa 

Godkjenning av referat styresmøte nr 3, 13. mai 2019 
Saksopplysning:  

Vedtak: Referatet godkjennes uten merknad 

Lisa

3. Igangsetting av arbeidet med sti rundt lysløypa 
Saksopplysninger: Mail fra Trond Iversen: 
I spillemiddelsøknaden angående lysløypa ble den innvilget med bl.a. lysbelagt 
sti.  
I tillegg gikk prosjektet med overskudd når det ble ferdig. Dette overskuddet 
skulle brukes til å lage en sti rundt lysløypa. 
Dette er ikke gjort enda. Derfor ber vi hovedstyret om lov til å starte opp dette 
arbeidet nå utover høsten med fortsettelse neste vår. Ber også om tillatelse til å 
kjøpe inn duk og grus innenfor fastsatt budsjett. 
-Trond Iversen 

Vedtak: Trond Iversen får tillatelse til å fortsette arbeidet med ferdigstilling av 

lyssatt sti samt innhandling av nødvendig utstyr. 

Lisa 

4 Skispor til Mokk kommende vinter 
Saksopplysninger: Det ble sendt en epost til styret vedr. igangsetting av 

søkeprosess for å kjøre skispor til Mokk kommende vinter. Positive 
tilbakemeldinger fra styret, det ble meldt tilbake til Trond Iversen og Fritjof 

Rannem at de gjerne kunne igangsette søkeprosess på vegne av Henning IL, og 

at forutsetningen er å holde styret orientert. Neste steg blir å ta stilling til 

løypekjøring på denne traseen. 

Vedtak: Trond Iversen og Fridjof Rannem får tillatelse til å igangsette en 
søkeprosess på vegne av Henning IL for å kjøre skispor til Mokk kommende 

vinter. 

Lisa

5 Mobilmast Henningvola 
Saksopplysninger: 

Viser til mail fra Hytteeierforeninga om fordeling av kostnader knyttet til den nye 

mobilmasta på Henningvola.  

Vedtak: Henning IL tar en andel av kostnader inntil kr 50 000,- knyttet til strøm til 

mobilmasta på Henning IL. 

Vegard

6 Status økonomi  
Saksopplysninger: Henning IL har en stabil og god økonomi.  

Vedtak: Orienteringen tas til etterretning. 

Vegard
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7 Nytt fra gruppene og BA  
Saksopplysninger: 

Fotball: mye aktivitet. Satt opp nye treerbaner.  
Ski: planlegger dugnadsrunde for rydding av kvist og diverse i lysløypa.  

Trim: planlegger ulike aktiviteter. Aktivitetsdag 12.09 i samarbeid med FAU. 

Tomannsstafett på Henningvola 22.09.  

BA: bygd nye treerbaner. Dugnad på banen.  

Vedtak: orienteringen tas til etterretning. 

gruppeleder

e 

      

8 Søknad om Henningvola som reservearena for NC i hundekjøring 25.-26. 
januar. 
Saksopplysninger: Viser til mail fra Ketil Reistad i Innherred Trekkhundklubb om 
å bruke Henningvola som reservearena til norgescup i hundekjøring (ski, ikke 

slede) 25.-26. januar 2020. Blommen skisenter er hovedarena. 

Vedtak: Henning IL stiller seg positive til å være reservearena til norgescup i 

hundekjøring. 

Lisa

9 Tilbud om salg av juletrær 
Saksopplysninger: Viser til vedlagt epost fra Per Gunnar Moe med tilbud om salg 
av juletrær til inntekt til klubben. Klubben betaler en fast pris pr tre. 

Vedtak: Henning IL takker nei til tilbudet om å kjøpe juletrær. Leder svarer på 
henvendelsen.

Lisa

10 Redusert hastighet på Henningveien 
Saksopplysninger: Viser til vedlagt epost fra Dag Olav Stølan. Han ønsker å 

uthøre om Henning IL er villig til å signere brev sammen med andre aktører om å 

redusere hastigheten på en del av strekningen forbi Henning sentrum.  

Vedtak: Henning IL stiller seg positiv til Dag OIav Stølan sitt forslag. Leder i 

Henning IL forsetter dialogen. 

Lisa

11 Kort orientering:  

Saksopplysninger:  

Ny tråkkemaskin:  

Vedtak på generalforsamling i Steinkjer Skidrift: Styret starter å jobbe med 

hvordan skaffe økonomi til innkjøp av ny maskin, og første maskina som kjøpes 
skal til Henningvola. 

Vedtak: Orienteringen tas til etterretning.  

Lisa

12 Eventuelt: 
Søknad til Steinkjer idrettsråd om tilskudd til aktivitet i klubbe. Søknadsfrist 

15.09. Henning IL søker om tilskudd til nye fotballmål.  

Flerbrukshus: dialogen opp mot Steinkjerbygg fortsetter. 

Vedtak: orienteringen tas til etterretning. 
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Nye møter:  

torsdag 24.10.19 klokken 20.00-22.00 

torsdag 09.01.20 klokken 20.00-22.00 – nyttårsbord, alle i undergruppene inviteres.  
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